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Protokół  II/24 sesji IX kadencji 

Rady Miejskiej w Poniatowej 

z dnia 17 maja 2024 r.   

Sesja odbywała się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Poniatowej.  

Obrady prowadziła Ewa Baranowska Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Obrady rozpoczęto 17 maja 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

Obecni radni: 

1. Ewa Baranowska 

2. Beata Brzozowska–Zburzyńska 

3. Dariusz Celejewski 

4. Małgorzata Czarnecka 

5. Wojciech Furtak 

6. Leszek Górniak 

7. Łukasz Jackowski 

8. Łukasz Łubkowski 

9. Marek Mędrek 

10. Paweł Mirosław 

11. Janusz Nowomiejski 

12. Wojciech Pętek 

13. Grzegorz Pluta 

14. Paweł Stachyra 

15. Krzysztof Śmigiel 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady otworzyła drugą sesję IX kadencji Rady Miejskiej w Poniatowej.  

Przywitała obecnych na sali obrad: Burmistrza Poniatowej Pawła Karczmarczyka, Zastępcę 

Burmistrza Anetę Poniatowską, Skarbnika Gminy Annę Rutę, radcę prawnego Przemysława 

Pydę, Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego, radnych oraz wszystkich oglądających 

transmisję dzisiejszej sesji. 

Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na podstawie listy obecności na 15 

wybranych radnych obecnych jest 15 radnych, co stanowi kworum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad 2. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w zawiadomieniu o zwołaniu dzisiejszej sesji radni 

otrzymali porządek obrad. Zapytała czy do tak zaproponowanego porządku obrad ktoś 

z obecnych na sali chciałby wnieść propozycje zmian. 

Burmistrz Poniatowej Paweł Karczmarczyk zgłosił dwa wnioski o zmianę porządku obrad. 

Pierwszy dotyczy wyznaczenia przedstawiciela Gminy Poniatowa do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin "PROEKOB" z siedzibą w Bełżycach, a drugi to podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
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Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji punktu dotyczącego podjęcia dyskusji nad ilością komisji Rady Miejskiej. Chciałaby 

zaproponować połączenie komisji o charakterze gospodarczym oraz połączenie komisji o 

charakterze społecznym. Dodała, że temat ten był poruszony na spotkaniu radnych przed sesją 

dlatego wnosi o dodanie do porządku sesji punktu dotyczącego dyskusji nad 

zaproponowanymi zmianami.  

Radca prawny Przemysław Pyda powiedział, że zaproponowana przez radną Brzozowską-

Zburzyńską dyskusja mogłaby się odbyć w punkcie „Wolne wnioski”, chyba że pani radna 

ma przygotowany już projekt uchwały, który chce wprowadzić do porządku obrad.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska powiedziała, że zaproponowana dyskusja jak 

najbardziej może odbyć się w punkcie „Wolne wnioski”.  

Radca prawny Przemysław Pyda zapytał, czy radna wycofuje wniosek o zmianę porządku 

obrad. 

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska odpowiedziała, że wycofuje swój wniosek.  

Przewodnicząca Rady po stwierdzeniu, że nie ma innych propozycji zmian porządku obrad 

przystąpiła do głosowania nad wnioskiem Burmistrza Poniatowej o uzupełnienie porządku 

obrad o dwa dodatkowe projekty uchwał. Poinformowała, że radni jednogłośnie przyjęli 

zaproponowane zmiany.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała zmieniony porządek obrad, który przedstawia się 

następując: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady  Miejskiej – projekt uchwały nr II/3/24. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej - projekt uchwały 

nr II/4/24. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. – projekt uchwały nr 

II/5/24. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opolskiego na 

„Przebudowę dróg powiatowych na terenie Powiatu Opolskiego” - projekt uchwały nr 

II/6/24. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza – projekt 

uchwały nr II/7/24. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób 

nieruchomości Gminy Poniatowa – projekt uchwały nr II/8/24. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Poniatowa do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin "PROEKOB" z siedzibą w Bełżycach - projekt 

uchwały nr II/9/24. 

10. Sprawozdanie z wykonania Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami mogącymi realizować zadania pożytku publicznego za 2023 rok. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji.  

Po czym przystąpiła do głosowania nad przyjęciem porządku obrad w zaproponowanej 

formie. Poinformowała, że radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.   

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 2 porządku obrad. 

Ad 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej – projekt uchwały nr II/3/24. 

Przewodnicząca Rady poinformował, że na spotkaniu przed sesją radni zadeklarowali chęć 

pracy w poszczególnych Komisjach Rady. Następnie odczytała  proponowane składy 

osobowe poszczególnych komisji i tak: 

1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Krzysztof Śmigiel, członkowie 

Wojciech Pętek, Paweł Mirosław, Grzegorz Pluta i Łukasz Jackowski; 

2. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej – Przewodniczący Dariusz Celejewski, członkowie Ewa 

Baranowska, Wojciech Furtak, Marek Mędrek, Leszek Górniak Małgorzata Czarnecka i 

Łukasz Jackowski; 

3.  Komisja Budżetu i Finansów – Przewodniczący  Leszek Górniak, członkowie Janusz 

Nowomiejski, Wojciech Furtak, Paweł Stachyra i Ewa Baranowska; 

4. Komisja Rolnictwa i Gospodarki Żywnościowej – Przewodniczący Wojciech Pętek, 

członkowie Stachyra Paweł, Krzysztof Śmigiel i Łubkowski Łukasz.  

Przy podawaniu składu Komisji Rewizyjnej wystąpiła pomyłka dlatego Przewodnicząca Rady 

ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że jesteśmy w 3 punkcie porządku obrad dotyczącym 

powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej. Odczytane zostały 

już składy czterech Komisji i pozostało jeszcze trzy komisji i tak: 

5. Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Łubkowski Łukasz, członkowie Krzysztof 

Śmigiel, Wojciech Pętek i Beata Brzozowska-Zburzyńska; 



4 

 

6. Komisja Oświaty, Wychowania, Kultury i Sportu – Przewodniczący Grzegorz Pluta, 

członkowie Janusz Nowomiejski, Dariusz Celejewski, Paweł Mirosław, Marek Mędrek, 

Małgorzata Czarnecka, Beata Brzozowska-Zburzyńska i Leszek Górniak; 

7. Komisja Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Porządku Publicznego – Przewodniczący 

Paweł Mirosław członkowie Grzegorz Pluta, Dariusz Celejewski, Ewa Baranowska i 

Beata Brzozowska-Zburzyńska. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 

w całości.  

Radca prawny Przemysław Pyda poinformował jeszcze, że odczytane przez Przewodniczącą 

Rady składy osobowe Komisji stanowią poszczególne załączniki do uchwały i głosowana 

będzie uchwała w całości.  

Przewodniczącą Rady poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku 

głosowania jawnego projekt uchwały nr 3 został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr 

II/3/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 porządku obrad  

Ad 4.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej - projekt uchwały 

nr II/4a/24. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pani Skarbnik na spotkaniu przed sesją omówiła 

przedstawiony projekt uchwały, niemniej jednak zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały, albo potrzebuje dodatkowych wyjaśnień. 

Po stwierdzeniu, że nie ma pytań do projektu uchwały przystąpiła do przeprowadzenia 

głosowania. 

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 4a został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr II/4/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 porządku obrad.  
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Ad 5.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. – projekt uchwały nr 

II/5/24. 

Przewodniczącą Rady ogłowiła 5 minutową przerwę na wyjaśnienie numeracji projektów 

uchwał, która wyniknęła z uwagi dołożenia do porządku obrad projektu uchwały nr II/4a/24.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.   

Przewodnicząca Rady poinformował, że przed sesją pani Skarbnik omówiła przedstawiony 

projekt uchwały i po stwierdzeniu, że nie ma pytań ze strony radnych przystąpiła do 

głosowania.  

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 5 został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr II/5/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 porządku obrad.  

Ad 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opolskiego na 

„Przebudowę dróg powiatowych na terenie Powiatu Opolskiego” - projekt uchwały nr 

II/6/24. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych potrzebuje dodatkowych objaśnień 

odnośnie przedstawionego projektu uchwały.  

O głos poprosił Burmistrz Poniatowej.  

Burmistrz Poniatowej Paweł Karczmarczyk powiedział, że jest to kolejna inwestycja wspólnie 

wykonywana z Powiatem Opolskim, a dotyczy remontu ponad 3 km odcinka drogi 

w sołectwie Niezabitów w ciągu drogowym Wymysłów – Niezabitów Kolonia. Cieszy się, że 

dojdzie do realizacji tego zadania, ponieważ jest ono bardzo konieczne, dlatego poprosił 

radnych o przyjęcie przedstawionego projektu uchwały, aby móc go wspólnie z powiatem 

realizować.  

Przewodnicząca Rady po stwierdzeniu, że nie ma pytań przystąpiła do głosowania.  

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 6 został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr II/6/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 
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Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 porządku obrad.  

Ad 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza – projekt 

uchwały nr II/7/24. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały był konsultowany 

z panią kadrową, aby zawierał wszystkie wymagane prawem elementy i uważa, że 

zaproponowana kwota wynagrodzenia jest adekwatna do wykonywanej przez Burmistrza 

Poniatowej pracy. Jest to niewielka zmiana w porównaniu do wynagrodzenia w poprzedniej 

kadencji. Następnie zapytała, czy radni chcą zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu 

uchwały.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska powiedziała, że poprzednie uposażenia pana 

Burmistrza było niższe o około tysiąc zł. Dodała, że nie ma nic przeciwko, aby wzrastały 

wynagrodzenia, jednak za wzrostem wynagrodzenia głosowałaby wówczas gdyby zmieniały 

się obowiązki pana Burmistrza lub gdyby sytuacja finansowa gminy była na „świetnym” 

poziomie. Nie ocenia tego w ten sposób, dlatego będzie głosowała przeciwko podjęciu tej 

uchwały.   

Wywiązała się drobna dyskusja pomiędzy radnymi po zakończeniu której Przewodnicząca 

Rady  przystąpiła do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały.  

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 7 został przyjęty większością głosów „ZA” i stanowi uchwałę nr II/7/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Baranowska, Dariusz Celejewski, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, 

Łukasz Łubkowski, Marek Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, 

Grzegorz Pluta, Paweł Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

PRZECIW (1) 

Beata Brzozowska–Zburzyńska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Czarnecka 

Burmistrz Poniatowej Paweł Karczmarczyk podziękował radnym za podjęcie uchwały, za 

docenienie jego pracy z minionej pięcioletniej kadencji. Dodał, że nie uczestniczył 

w przygotowaniu tej uchwały tym bardziej dziękuje pani Przewodniczącej oraz radnym za 

takie ustalenie wynagrodzenia.  

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 porządku obrad. 

Ad 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób 

nieruchomości Gminy Poniatowa – projekt uchwały nr II/8/24. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały dotyczy wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu na czas nieokreślony pod garażami 

przy ul. Kraczewickiej. Dodała, że dzierżawcy należycie wywiązują się z warunków 

zawartych w umowie dzierżawy. Następnie po stwierdzeniu, że nie ma pytań do projektu 

uchwały  przystąpiła do głosowania.  

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 8  został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr II/8/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad. 

Ad 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Poniatowa do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin "PROEKOB" z siedzibą w Bełżycach - projekt 

uchwały nr II/9/24. 

Przewodnicząca Rady powiedział, że jest to projekt uchwały dodany do porządku obrad  

i dotyczy wyznaczenia przedstawiciela Gminy Poniatowa do Zgromadzenia Celowego 

Związku Gmin „PROEKOB” z siedziba w Bełżycach. W związku z rozpoczęciem nowej 

kadencji zachodzi konieczność wskazania osób reprezentujących naszą Gminę w tym 

Związku. Po stwierdzeniu, że nie ma pytań do przedstawionego projektu uchwały  przystąpiła 

do głosowania.  

Poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 15 radnych i w wyniku głosowania jawnego 

projekt uchwały nr 9 został przyjęty jednogłośnie i stanowi uchwałę nr II/9/24. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Baranowska, Beata Brzozowska–Zburzyńska, Dariusz Celejewski, Małgorzata 

Czarnecka, Wojciech Furtak, Leszek Górniak, Łukasz Jackowski, Łukasz Łubkowski, Marek 

Mędrek, Paweł Mirosław, Janusz Nowomiejski, Wojciech Pętek, Grzegorz Pluta, Paweł 

Stachyra, Krzysztof Śmigiel 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad.  

Ad 10.  

Sprawozdanie z wykonania Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania pożytku publicznego za 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z wykonania 

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi 

realizować zadania pożytku publicznego za 2023 rok i jeśli mają pytania lub uwagi to obecna 

jest na sali obrad pani Kierownik Wydziału Promocji i Obsługi Inwestora, jak również pan 
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Burmistrz, którzy odpowiedzą na zadane pytania. Z uwagi, że nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu Przewodnicząca Rady stwierdziła, że przedstawione sprawozdanie zostaje 

przyjęte bez uwag.   

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 porządku obrad.   

Ad 11.  

Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu radną Beatę Brzozowską-Zburzyńską.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska odczytała 5 przygotowanych interpelacji:  

- pierwsza dotyczyła złożonych i realizowanych wniosków do budżetu,  

- druga umieszczenia tabliczek zakazujących oddawania moczu przy bloku Słoneczna 4,  

- trzecia zasad używania samochodów służbowych należących do Urzędu Miejskiego w 

Poniatowej oraz wykazu wyjazdu samochodów w ostatnim półroczu,  

- czwarta dotycząca wspomagania rodzin, w których znajdują się osoby z 

niepełnosprawnością, 

- piąta funkcjonowania targowiska miejskiego.  

Odczytane interpelacje złożyła na ręce pani Przewodniczącej Rady z pytaniem, czy otrzyma 

na nie pisemne odpowiedzi.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że na niektóre poruszone tematy konieczne będą 

posiedzenia Komisji, na które zostaną zaproszeni przedstawiciele GPGK w celu ich 

omówienia. Dodał, że wszystkie interpelacje radnych umieszczane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej jak również udzielone na nie odpowiedzi.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska wróciła do tematu ilości Komisji Rady Miejskiej. 

Powiedziała, że u nas jest aż 7 komisji i jak orientowała się w okolicznych gminach jest to 

największa ilość. Dodała, że tak jak na spotkaniu radnych przed sesją informował radca 

prawny obowiązkowych jest 2 komisje, natomiast pozostała ilość zależy od Rady. Dlatego 

sugerowałaby ograniczenie komisji do 5, aby dwie komisje, które zajmują się sprawami 

o charakterze społecznym tj. Komisja ds. Oświaty, Kultury i Sportu została połączona 

z Komisją Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej zwłaszcza, że niektóre tematy są wspólne 

dla obu komisji. Tym bardziej, że jak to zostało powiedziane na spotkaniu przed sesją często 

odbywają się wspólne posiedzenia, to nie widzi potrzeby dwóch komisji. Podobna kwestia 

dotyczy dwóch komisji o charakterze gospodarczym czyli Komisja Rolnictwa i Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego, które również mają pewne kwestie wspólne jak chociażby 

rolnictwo i ochrona środowiska. Podziękowała za uwagę i poprosiła o dyskusję w 

przedstawionym zakresie.  

Radny Dariusz Celejewski powiedział, że jest przeciwny takiemu rozwiązaniu. Dodał, że po 

rozmowach z kolegami radnymi uznał, że warto byłoby powołać jeszcze jedną Komisję 

Obrony Narodowej z uwagi, że tworzona jest jednostka wojskowa i wspomniana komisja 

byłaby łącznikiem między jednostką, a radą i gminą. Uważa, że przedstawiony przez panią 

radną wniosek podobny jest do obserwowanych na górze rozwiązań, a mianowicie 

rotacyjnych marszałków, dlatego może wprowadźmy dwa lata Komisji Ochrony Zdrowia, a 

następnie dwa lata Komisji Zagospodarowania.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska odpowiedziała, że zgłoszona propozycja pod 

względem merytorycznym, jak również finansowym jest korzystna dla Gminy i nie ma ona 
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nic wspólnego z żadnymi sytuacjami, które radny obserwuje w centrali. Poprosiła o nie 

czynienie takich odnośników.  

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Furtak powiedział, że przedstawioną propozycję pani 

radnej będziemy dyskutować na posiedzeniach poszczególnych komisji, uważa, że dziś 

została jedynie zgłoszona pewna propozycja, a jej zasadność okaże się po zapoznaniu się 

radnych z pracami w komisjach.  

Radna Beata Brzozowska-Zburzyńska podziękowała za takie podsumowanie zgłoszonej przez 

nią propozycji, za podjęcie dyskusji na komisjach.  

Wiceprzewodniczący Rady Paweł Stachyra również jest tego samego zdania co 

Wiceprzewodniczący Furtak, aby te tematy omówić na posiedzeniach Komisji, niemniej 

jednak uważa, że połączenie Komisji Zagospodarowania oraz Komisji Rolnictwa nie jest 

słusznym rozwiązaniem, ponieważ wspomniane komisje zajmują się odmiennymi sprawami.  

Przewodnicząca Rady podsumowała tocząca się dyskusję, że temat ten będzie omawiany na 

Komisach.  

Burmistrz Poniatowej Paweł Karczmarczyk zabierając głos w dyskusji powiedział, że taka 

decyzja wiązałaby się ze zmianą statutu Gminy. Należy przygotować odpowiedni projekt 

uchwały i wówczas radni go przyjmą lub nie. Dotyczy to zarówno kwestii łączenia jak i 

dodania kolejnej komisji. Następnie odnosząc się do złożonych przez panią radną  interpelacji 

powiedział, że otrzyma ona pisemne odpowiedzi. Przy okazji odniósł się jeszcze do 

utrzymania porządku w mieście jeśli chodzi o naszych czworonożnych pupili. Uważa, że 

kąpielisko miejskie powinno służyć do kąpieli dzieciom, a nie psom i o to poprosił ich 

właścicieli, jak również o pilnowanie, aby nie rozgrzebywały one kory w parku, czy też nie 

załatwiały swoich fizjologicznych potrzeb na nowe nasadzenia, które wiadomo że od tego 

uschną, a zakupione zostały z środków nas wszystkich. 

Przewodnicząca Rady po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu przeszła 

do kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Ad 12.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wszystkie punkty porządku obrad zostały wyczerpane. 

Podziękowała radnym oraz wszystkim obecnym za uczestnictwo w sesji, następnie zamknęła 

obrady II  sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Poniatowej. 

 

Protokołowała: 

J. Dacka  

 

 

 

   


